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Państwa wniosek opiera się wyłącznie na przekazach medialnych, które stanowią 

cytaty z wypowiedzi polityków Prawa i Sprawiedliwości.  

Żaden rządowy program nie ruszył, żadne propozycje do samorządów i spółek 

komunalnych w przedmiotowej sprawie nie zostały przekazane. Co więcej, rząd  

i parlament nie przyjęli, a nawet nie zaproponowali żadnych nowych przepisów 

prawnych, które dawałyby spółkom komunalnym możliwość dystrybuowania  

i sprzedaży węgla odbiorcom indywidualnym. Na gruncie aktualnie obowiązujących 

przepisów (ustawa o samorządzie gminnym) nie jest to zadanie gmin i miast,  

tak samo jak nie jest nim na przykład sprzedaż mieszkańcom cukru.  

Kierowanie przez radnych PiS wniosku na podstawie medialnych wypowiedzi 

polityków jest dawaniem mieszkańcom złudnych nadziei na zakup węgla, którego  

nie sposób dostać z uwagi na olbrzymie zaniechania rządu w obszarze polityki 

energetycznej.  
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